



团编号
HH/CSH/26

8天6晚 上海+江南 苏州+无锡+乌镇+杭州



精心规划行程
Well Planned
Itinerary



舒适住宿
Comfortable
Accommodation



美味餐食
Delicious
Meals



精彩娱乐
Exciting
Entertainment



专业领队
Professional
Tour Leader

独家体验

- 全程4*星级酒店住宿
- 特别安排网红打卡景点

风味餐

- 姑苏风味 · 枫镇大面 · 酱排骨风味
- 烤肉自助餐 · 外婆家风味 · 东坡肉
- 上海菜风味 · 小笼包风味 · 聚宴宴风味

第一天 出发 上海 > 苏州 (1.5小时)

机上用餐, 晚餐

- 集聚于国际机场, 乘搭客机飞往上海。抵达后, 驱车前往苏州游览金鸡湖风景区 (苏州鸟巢+打卡东方之门)。夜宿于木渎ROSSO酒店或同级。

第二天 苏州 > 无锡 (1小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 今早游览唐伯虎园林, 它始建于明代, 是苏州唯一一座专门展示唐寅 (唐伯虎) 艺术生平的纪念性园林, 素有“江南第一才子”之称。
- 七里山塘街被誉为“姑苏第一名街” 拥有1200多年历史及网红打卡地-海市山塘集市。
- 驱车前往无锡游览惠山古镇 ~ 古镇最大的特色是古祠堂群密集分布, 也是无锡老街坊风貌保存完好的唯一街区。
- 无锡灵山禅意小镇+汉服体验观拈花湾塔亮塔祈福仪式, 欣赏《花开五叶》灯光秀。
- 夜宿于霍迪森广场酒店或同级。

第三天 无锡 > 杭州 (2小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 早餐后, 游览南长街+清名桥+水弄堂。随后乘车前往杭州游览网红打卡地德寿宫-红墙, 在这个红墙青瓦的见证下, 现代与历史交织融汇。
- 自由购物于河坊街美食街和G20城市阳台夜景观看钱江新城的美丽的现代都市夜景。
- 夜宿君尚云逸酒店或同级。

第四天 杭州 > 乌镇 (1小时) > 上海 (2小时)

早餐, 午餐

- 今天乘坐游船游西湖, 欣赏秀丽的湖光山色。游览西湖景点如长桥公园、柳浪闻莺、虎跑泉及大型梦雕像。
- 穿中国传统汉服在龙井茶园拍照留念。乌镇东栅景区 ~ 这是一片原汁原味的江南水乡, 以“小桥流水人家”的古朴风貌和深厚的人文底蕴著称。接着驱车返回上海游览武康路-武康大厦拍照打卡。
- 夜宿于宝山美居酒店或同级。

第五天 上海

早餐, 午餐, 晚餐

- 上海金茂大厦88层观光厅, 是上海市著名的高空观景台之一, 全透明的玻璃幕墙让你以360°俯瞰上海的城市风光。
- 网红打卡地 - 陆家嘴空中走廊及参观星巴克烘焙工坊旗舰店, 太古汇LV巨轮。
- 海上第一名园 - 张园是上海现存规模最大、保存最完整、建筑风格最丰富的石库门里弄建筑群。地处南京西路核心商圈, 如今已蜕变为融合高端商业、文化展演与历史保护的城市新地标。晚上夜游上海外滩夜景。(可自费游船游黄浦江夜景RMB100)
- 夜宿于宝山美居酒店或同级。

第六天 上海

早餐

- 全天自由活动。您也可以自费前往迪士尼乐园一日游。夜宿于宝山美居酒店或同级。

第七天 上海 > 槟城

早餐, 午餐

- 早餐后, 1192弄老上海风情街, 是一条老上海美食小吃街, 街道空间尽现上海滩三四十年代风情。
- 自由购物于城隍庙商业街、南京路步行街、大洋百货和天安千树。
- 游览完毕后, 送往机场乘搭航班飞返家园。

第八天 抵达家园

- 带着美好的回忆返回家园。

旅程路线



需符合条款与条文

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准, 在不可预知的情况之下, 我社保留删改行程内容的权力, 恕不预选通知。*图片仅供参考。

特别景点



特别安排



团费

出发日期



TOUR CODE
HH/CSH/26

8D6N SHANGHAI JIANGNAN SUZHOU+WUXI+HANGZHOU+WUZHEN



精心规划行程
Well Planned
Itinerary



舒适住宿
Comfortable
Accommodation



美味餐食
Delicious
Meals



精彩娱乐
Exciting
Entertainment



专业领队
Professional
Tour Leader

EXCLUSIVE EXPERIENCE

- Hand-picked 4 star Hotel
- Special arrange Instagram check in point

CUISINE

- Suzhou flavor • Fengzhen Noodles
- Braised Pork Ribs • Barbecue Buffet
- Grandma's Home Flavors • Dongpo Pork
- Shanghai Cuisine • Jujin Banquet Flavors
- Xiaolongbao (Steamed Dumplings)

DAY 1 DEPARTURE > SHANGHAI > SUZHOU (1.5 HOURS)

MOB, Dinner

- Assemble at Airport for your departure flight to **Shanghai**. Upon arrival, proceed to **Suzhou** to visit **Jinji Lake Scenic Area** (Suzhou Bird's Nest + Gate to the Orient).
- Overnight at Mudu ROSSO Hotel or similar.

DAY 2 SUZHOU > WUXI (1 HOUR)

Breakfast, Lunch, Dinner

- This morning, visit **Tang Bohu Garden**, built in the Ming Dynasty. It is the only memorial garden in Suzhou dedicated to showcasing the artistic life of Tang Yin (Tang Bohu), and is known as "the premier talent garden in Jiangnan."
- **Qili Shantang Street**, hailed as "Suzhou's premier street," boasting over 1200 years of history and the popular Haishi Shantang Market.
- Proceed to **Wuxi** to visit **Huishan Ancient Town**. The town's most distinctive feature is its dense cluster of ancestral halls, making it the only well-preserved old neighborhood in Wuxi.
- **Lingshan Zen Town** in Wuxi, experience the Hanfu clothing, witness the lighting ceremony at **Nianhua Bay Pagoda**, and enjoy the "Five Petals of Flowers" light show.
- Overnight at the HODISON Plaza Hotel or similar.

DAY 3 WUXI > HANGZHOU (2 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- After breakfast, visit **Nanchang Street**, **Qingming Bridge**, and the **Water Alley**.
- Afterwards, travel to **Hangzhou** to visit the popular tourist spot **Deshou Palace** - Red wall a place where modernity and history intertwine, witnessed by its red walls and green tiles.
- Enjoy free time for shopping at **Hefangjie Food Street** and the **G20 City Balcony** offers a beautiful view of the modern urban night scape of Qianjiang New City.
- Overnight at Junshang Yunyi Hotel or similar.

TERMS & CONDITIONS APPLIED

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. * All pictures shown are for illustration purpose only.

DAY 4 HANGZHOU > WUZHEN (1 HOUR) > SHANGHAI (2 HOURS)

Breakfast, Lunch

- Today, enjoy a boat trip on **West Lake**, admiring its beautiful scenery. Visit attractions such as Changqiao Park, Liulang Wenying (Orioles Singing in the Willows), Hupao Spring, and the large Dream Sculpture. Take photos in traditional Hanfu clothing at the **Longjing Tea Garden**.
- **Wuzhen Dongpeng Scenic Area** - a pristine Jiangnan water town renowned for its rustic charm of "small bridges, flowing water, and traditional houses" and its rich cultural heritage.
- Then drive back to **Shanghai** and visit **Wukang Road** and the **Wukang Building** for photos.
- Overnight at Mercure Baoshan Hotel or similar.

DAY 5 SHANGHAI

Breakfast, Lunch, Dinner

- **Jin Mao Tower's 88th-floor observation deck** is one of Shanghai's most famous high-altitude observation decks, offering a 360° panoramic view of the city.
- Visit the **Lujiazui Sky Corridor**, a popular spot for social media check-ins, and the Starbucks Reserve Roastery flagship store, as well as the LV-themed cruise ship at Taikoo Hui.
- **Zhang Garden**, known as the "First Garden by the Sea," is Shanghai's largest, best-preserved, and most architecturally diverse Shikumen (stone-gate) alleyway building complex. Located in the heart of the Nanjing West Road business district, it has been transformed into a new urban landmark integrating high-end commerce, cultural performances, and historical preservation.
- Enjoy a stunning night view at **The Bund**. (Optional boat tour of the Huangpu River at night for RMB 100)
- Overnight at Mercure Baoshan Hotel or similar.

DAY 6 SHANGHAI

Breakfast

- Today is **FREE day**. You can also take a day trip to **Disneyland** at your own expense.
- Overnight at Mercure Baoshan Hotel or similar.

DAY 7 SHANGHAI > HOME

Breakfast, Lunch

- After breakfast, visit **1192 Old Shanghai-style street**, is a street full of old Shanghai food and snacks, and the street space fully reflects the style of Shanghai in the 1930s and 1940s.
- Free for shopping at **City God Temple Commercial Street**, **Nanjing Road Pedestrian Street**, **Ocean Crystal Plaza**, and **Tianan Thousand Trees**.
- After the tour, transfer to the airport for your departure flight back to home.

DAY 8 ARRIVAL

- Arrived with a sweet memory.

TRAVEL ROUTE



SPECIAL ATTRACTIONS



SPECIAL ARRANGED



TOUR FEES

DEPARTURE DATE